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Abstract (en)
[origin: US2018133783A1] A production method for producing cast parts from metal using a sand casting mould (1). The sand casting mould (1) is
produced in this case in a moulding box (2) by means of a negative-pressure moulding method. According to the invention, the sand casting mould
(1), which is under negative pressure, in the moulding box (2) is first of all filled with molten metal (5). The moulding box (2) with the sand casting
mould (1), which is under negative pressure therein, is then completely or partially impinged upon by a cooling fluid (4) and after, at the same time
as, or before the cooling fluid impingement is opened at places with cooling fluid impingement. As a result of this, cooling fluid (4) is sucked into the
sand casting mould (1) which is under negative pressure, as a result of which the solidifying cast part (3) is quenched more quickly.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Fertigungsverfahren zur Herstellung von Gusssteilen aus Metall mit einer Sandgussform (1). Die Sandgussform (1) wird
hierbei in einem Formkasten (2) mit einem Unterdruck-Formverfahren hergestellt. Erfindungsgemäss wird die sich unter Unterdruck befindliche
Sandgussform (1) im Formkasten (2) zunächst mit flüssigem Metall (5) gefüllt. Der Formkasten (2) wird anschliessend mit der sich darin unter
Unterdruck befindlichen Sandgussform (1) ganz oder teilweise mit einer Kühlflüssigkeit (4) beaufschlagt und nach, gleichzeitig oder vor der
Kühlflüssigkeit-Beaufschlagung an Stellen mit Kühlflüssigkeitsbeaufschlagung geöffnet. Hierdurch wird Kühlflüssigkeit (4) in die sich unter
Unterdruck befindliche Sandgussform (1) aufgesogen, wodurch das erstarrende Gussteil (3) sehr schnell abschreckt wird.
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